

## Protokoll RB 02/2020

Datum: 2020-04-06

Plats: Teams/Skypemöte kl.19.00

Närvarande: \* Peter Olin, Ordförande  
(\* = beslutande) \* Johan Östvall, Sekreterare

Christer Olsson, U&R  
Hans Lyxell, 1:8 Track  
Nils Lindbäck, 1:8 OR  
Niklas Wahlström, LSOR  
Ronny Svensson, Eltrack  
Massimo Salvini, Largescale  
Mattias Skjöldebrandt, 1:10 OR

Frånvarande: Mattias Skjöldebrandt, 1:10 OR  
Mickael Brandt, 1:10 NT  
Örjan Eriksson, Förbundsstyrelsen (pga avsaknad av inbjudan)

- 
- § 11 **Mötets öppnande**
  - § 12 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 13 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 14 **Pågående ärenden**
  - § 15 **Ekonomi**
  - § 16 **SBF**
  - § 17 **EFRA**
  - § 18 **Övriga frågor**
  - § 19 **Nästa möte**
  - § 20 **Mötets avslutande**
- 

- § 11 **Mötets öppnande**  
Utskottets ordförande Peter öppnade mötet och hälsade vår nya grenkontakt Niklas välkommen.
- § 12 **Föregående mötesprotokoll**  
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingar.
- § 13 **Fastställande av mötets dagordning**  
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes med tillägg under övriga frågor.
- § 14 **Pågående ärenden**  
Punkten angående fasta startnummer skjuts till nästa säsong.

## § 15 **Ekonomi**

Pga rådande omständighet ses hela ekonomin för förbundet över. Detta inkluderar utskottets verksamhet. Vilka konsekvenser detta får vet vi inte ännu eftersom vår verksamhet också blir förändrad.

Tyvärr ser det ut som att utskottet får betala merparten av kostnaden för den inställda konferensen.

## § 16 **SBF**

Tävlingskalender 2020 – en uppdaterad tävlingskalender gicks igenom. Tävlingar är markerade som flyttade eller inställda. Just nu har vi bara ställt in svenska rankinggrundande tävlingar till och med maj månad. Dock skall vi månadsvis besluta om fortsatt flyttning alternativt inställning av kommande tävlingar.

Den nya kalendern skall publiceras med dagens datum och ha information om att den kommer revideras senast 1/5.

Ranking 2020 – diskussion om hur vi skall hantera rankingen för 2020 hölls. Det beslutades att vi inte tar några beslut om hur vi skall hantera rankingen förrän vi vet mer om vilka tävlingar som kommer köras eller ej.

Regler 2020 – reglerna är inskickade till regelkommittén.

LSOR – Niklas hälsades välkommen och presenterade sig själv. Tanken är att kunna köra SM/RM tävlingar inom LSOR och där med få till en officiell ranking. Dock är det i rådande stund svårt att se vilka aktiviteter det blir under 2020.

VRC – Peter har kontaktat Erik som är ordförande i utskottet för Virtuellt Bilsport. RB utskottet tyckte att det kan vara bra att undersöka möjligheten att kunna anordna VRC tävlingar under SBF. Peter fortsätter diskussionen med Erik.

## § 17 **EFRA**

EFRA har ställt in tävlingar till och med Juni och kommer att uppdatera månadsvis. IFMAR har flyttat sina återstående tävlingar till 2021.

## § 18 **Övriga frågor**

Befattningsbeskrivningar - Punkten bordlades och vi tar denna vid senare tillfälle. Troligtvis/Förhoppningsvis under en fysisk konferens till hösten.

Utbildningsmaterial skall uppdateras till det nya regelverket. Punkten bordlades.

Hur hantera framtida regeländringar måste fastställas. Punkten bordlades.

## § 19 **Nästa möte**

Måndag 27/4 19:00 Teams/Skype (enligt kallelse) (extra möte med enbart tävlingskalendern på agendan)

Måndag 4/5 kl 19:00 Teams/Skype (enligt kallelse)

**§ 20 Mötets avslutande**

Peter tackade mötesdeltagare och förklarade mötet för avslutat.

**Protokoll upprättat av:**

---

Johan Östvall

**Protokoll justerat av:**

---

Peter Olin